
Výroční zpráva AC Moravská Slavia Brno, spolek 

za rok 2022 
 

 

A. Plnění usnesení valné hromady ze dne 7.dubna 2022 (Schválení výroční zprávy 2021, 

schválení účetní závěrky 2021 a rozhodnutí o uhrazení ztráty z rezervního fondu klubu, 

plán činnosti 2022, schválení druhů, výše a splatnosti členských příspěvků). 

 

Řádná valná hromada se uskutečnila 7.dubna 2022. Schválila Výroční zprávu AC Moravská 

Slavia Brno, spolek za rok 2021, projednala a schválila účetní závěrku za rok 2021 a rozhodla 

o vypořádání ztráty vykázané za rok 2022. Valná hromada dále projednala a schválila plán 

činnosti na rok 2022. Valná hromada nakonec rozhodla o sazbách členských příspěvků na 

kalendářní rok 2023 a na školní rok 2022/23. Všechna tato usnesení valné hromady byla 

splněna. 

 

B. Údaje o sportovní a tělovýchovné činnosti, údaje o sportovních výsledcích členů podle 

věkových kategorií 

 

V roce 2022 se naši atleti a atletky zúčastnili tří reprezentačních akcí, ve kterých 

reprezentovali Českou republiku. Konkrétně Mezistátního utkání ČR - Maďarsko - Polsko - 

Slovinsko mužů a žen do 22 let v Györ, kde Soňa Kouřilová obsadila 4.místo na 3000m př. a 

Mezistátního utkání ČR - Maďarsko - Slovensko - Slovinsko dorostenců a dorostenek v 

Székesfehérvár, kde Dominika Bezdíčková obsadila 7.místo na 400m př. a Viktorie Křížová 1. 

místo na 400m a 1.místo obsadila také jako členka štafety 400 – 300 – 200 - 100. Štěpán 

Hanek při tomto mezistátním utkání reprezentoval v běhu na 110 m.př. – obsadil 5.místo – a 

především v běhu na 400 m př. – obsadil 2.místo. Viktorie a Dominika byly i ve výběru České 

republiky na EVROPSKÝ OLYMPIJSKÝ FESTIVAL MLÁDEŽE v Banské Bystrici, kde 

Dominika běžela 400 m př. a Viktorie 400m. Obě byly také členkami štafety 100 – 200 – 300 

– 400, která obsadila celkové 4.místo. 

Koncem června se uskutečnila Letní Olympiáda dětí a mládeže v Olomouci. Do 

reprezentace Jihomoravského kraje byli z našeho klubu nominováni Jan Slavík, Václav Kreidl, 

Barbora Brožová a Stela Navrátilová. Jan Slavík obsadil 21.místo na 300 m. Václav Kreidl ve 

finále na 60 m př. obsadil 3.místo. Barbora Brožová obsadila 2.místo na 100 m př., 5.místo ve 

skoku vysokém a byla členkou štafety na 4x60m, která obsadila 11.místo. Stela Navrátilová 

obsadila 2.místo na 60 m př. a byla členkou smíšené štafety 4x60m se kterou obsadila 6.místo. 

Ve výběru Jihomoravského kraje na Mezikrajové utkání družstev mladšího žactva 

Zlínského, Jihomoravského, Moravskoslezského a Olomouckého kraje v Přerově byli 

nominováni Václav Kreidl, Stela Navrátilová a Kateřina Stroblová. Václav Kreidl obsadil 

1.místo na 60 m př. a získal pro družstvo 9 bodů. Stela Navrátilová obsadila 1.místo na 60 m 

př. a získala 9 bodů, 2.místo ve skoku dalekém a získala 7 bodů. Kateřina Stroblová byla 2. v 

běhu na 150 m a získala 7 bodů. I díky výkonům těchto našich závodníků a závodnic obě 

družstva Jihomoravského kraje zvítězila. 

Na halovém Mezikrajovém utkání družstev starších žáků a starších žákyň v Praze ve 

Stromovce byl součástí družstva Jihomoravského kraje Michal Kunovský, který obsadil 

17.místo v běhu na 800 m, a tím získal pro družstvo 5 bodů a Ondřej Stejskal skončil na 

25.místě na 60 m př. 



Veteránka Lenka Slabáková získala na Mistrovství světa v Tampere dvě medaile, a to 

stříbrnou v chůzi na 5000 m na dráze a bronzovou na 10 km. 

 

       Na Mistrovstvích České republiky získali závodníci a závodnice našeho klubu celkem 

13 medailí, 7x zlatou, 3x stříbrnou, 3x bronzovou. V hale 1 zlatou, na dráze 8 medailí - 2 zlaté, 

3 stříbrné a 3 bronzové, na silnici 4 zlaté medaile. Veteráni a veteránky pak přispěli 7 

medailemi - 5 zlatých, 1 stříbrnou a 1 bronzovou. Oproti roku 2021, kdy medailí bylo celkem 

15, je zde mírný pokles, ale pozitivní na tom je, že v roce 2022 je vyšší podíl medailí atletů a 

atletek mládežnických věkových kategorií. 

 

Zlaté medaile 

 

Dagmar Dvořáčková   veteránky 70-74 let    běh na 10 km 

Štěpán Hanek   dorostenci    běh na 300 m překážek 

Soňa Kouřilová   ženy do 22 let    běh na 3000 m překážek 

Dan Orálek     veteráni nad 50 let    běh na 100 km 

Lenka Slabáková   veteránky nad 55 let    chůze na 10 km 

Tomáš Vojtíšek   veteráni      chůze na 3000 m 

    veteráni nad 45 let   chůze na 10 km 

 

Stříbrné medaile 

 

Dominika Bezdíčková  dorostenky     běh na 300 m překážek 

Viktorie Křížová   dorostenky    běh na 400 m 

Lenka Slabáková  veteránky nad 55 let   chůze na 3000 m  

 

Bronzové medaile 

 

Soňa Kouřilová   ženy do 22 let    běh na 1500 m  

Lenka Slabáková   veteránky nad 55 let   chůze na 5000 m  

Štafeta dorostenek na 4 x 400 m ve složení Eliška Konečná – Dominika Bezdíčková – 

Andrea Němcová – Viktorie Křížová 

 

Celkem se různých Mistrovství České republiky v roce 2022 zúčastnilo 51 našich atletů 

a atletek. Největší účast jsme zaznamenali při M ČR žactva a dorostu v přespolním běhu, kde 

startovalo 21 našich atletů a atletek a při M ČR dorostu, juniorů a juniorek na dráze kde 

startovalo 15 našich atletů a atletek. Kromě medailistů dosáhly na finálová umístění také Hana 

Kielarová (5.místo M ČR v přespolním běhu juniorek a 8.místo na 800 m juniorek), Rudolf 

Žižka (5.místo na 400 m juniorů), Luděk Čumpelík (5.místo v hodu oštěpem mužů do 22 let), 

Adam Zřídkaveselý (6.místo na 3000 m dorostenců), Barbora Brožová (6.místo na 60 m 

překážek žákyň v hale a 8.místo na 100 m překážek žákyň), Michal Kunovský (7.místo na 800 

m žáků v hale), štafeta žen na 4x400 m ve složení Anna Freibergerová, Eliška Freibergerová, 

Andrea Němcová a Karolína Fuksová (7.místo) a Vojtěch Fic (8.místo na 1500 m dorostenců).  

 

Na Mistrovství Moravy a Slezska získali naši závodníci a závodnice celkem 40 medailí, 

12 zlatých, 18 stříbrných a 10 bronzových, z toho v hale 14 medailí - 4 zlaté, 7 stříbrných a 3 

bronzové, na dráze 25 medailí - 8 zlatých, 11 stříbrných a 6 bronzových, přespolní běh 1 

stříbrná medaile. Počet získaných cenných kovů je oproti 21 medailím z roku 2021 výrazně 



vyšší. Avšak začátek sezóny 2021 byl u tohoto stupně soutěží ovlivněn restriktivními 

opatřeními v boji proti pandemii COVID – 19.  

Na Mistrovství Jihomoravského kraje získali naši závodníci a závodnice celkem 33 

medailí, a to rovnoměrně rozděleno mezi všechny kovy. Z toho na dráze získali 23 - 8 zlatých, 

8 stříbrných a 7 bronzových, v přespolním běhu 7 - 1 zlatá, 2 stříbrné a 4 bronzové, na silnici 

3 - 2 zlaté a 1 stříbrná. I zde je nárůst 14 medailí oproti roku 2021. 

Naši atleti a atletky dvakrát překonali rekordy Jihomoravského kraje, které jsou zároveň 

novými rekordy města Brna, a to v kategorii juniorů Rudolf Žižka na 300m v hale za 35,84 s a 

Štěpán Hanek na 300m př. za 37,77 s. Rekordy města Brna překonaly juniorka Hana Kielarová 

na 1 míli za 5:04,09 min a mezi ženami Soňa Kouřilová na 1 míli za 4:58,50 min. 

Dále byl našimi atlety  a atletkami 87x překonaný, 1x vyrovnaný a 5x nově vytvořený 

klubovní rekord. 

V roce 2022 jsme obsadili všechny soutěže družstev, kromě kategorie dorostenců. V 

soutěži II. ligy mužů jsme, po loňském sestupu, s přehledem obsadili první místo a postoupili 

do baráže o I. ligu, kde družstvo skončilo nakonec na 4. místě a zpět do I. ligy nepostoupilo. 

Ženy obsadily v soutěži I.ligy žen 4. místo, čímž si opět o jednu příčku oproti loňskému roku 

polepšily. Družstva juniorů, juniorek a dorostenek startovala v Mistrovství Moravy a Slezska. 

Junioři skončili na 5.místě a polepšili si o šest pozic a juniorky skončily - stejně jako v roce 

2021 - na 7.místě. Dorostenky skončily na 7.místě, zde není s předchozím rokem srovnání, 

protože jsme tuto kategorii neobsazovali. Starší žáci a žákyně obsadili v základní části shodně 

3.místo a obě družstva postoupila do semifinále Moravy a Slezska, kde hoši skončili třetí a 

postoupili do finále Moravy a Slezska. Tam pak obsadili 9. místo. Děvčatům se v semifinále 

tolik nedařilo, skončila na 6.místě a postup jim o jediné místo utekl. U starších žáků jde o 

výrazný posun, neboť v předchozím roce skončili v soutěži již po základní části. Starší žákyně 

svým výkonem vyrovnaly umístění z loňského roku. Mladší žáci a žákyně úspěšně postoupili 

na Mistrovství Jihomoravského kraje, hoši z 2. a děvčata z 1.místa. Tady obsadili hoši 8.místo 

a soutěž pro ně skončila - i když v minulém roce se probojovali až do finále. Děvčata se 

úspěšně probojovala přes semifinále Moravy a Slezska (2.místo) do finále Moravy a Slezska. 

Zde obsadila 6.místo, přičemž loni skončila již v semifinále. Do Krajské ligy atletických 

přípravek jsme přihlásili dvě smíšená družstva. Družstvo “A” skončilo na 1.místě a družstvo 

“B” na 5.místě. V následném finále Jižní Moravy naše družstvo „A“ obsadilo 2.místo, když v 

loňském roce skončilo až na místě 8.  

V loňském roce jsme se vrátili k hodnocení naší výkonnosti podle dosažených 

výkonnostních tříd: 

 

Třída

 
Kategorie 

Mezinárodní Mistrovská Národní 1. 2. 3. Nezařazeno Celkem 

Muži 0 0 0 1 7 7 2 17 

Ženy 0 1 3 1 3 4 0 12 

Junioři - 1 1 1 6 0 0 9 

Juniorky - 0 1 2 2 2 0 7 

Dorostenci - - 1 1 7 3 3 15 

Dorostenky - - 3 1 2 4 5 15 



Starší žáci - - - 6 6 3 3 18 

Starší žákyně - - - 2 9 6 4 21 

 

V roce 2022 jsme pořádali 20 atletických mítinků a jednu akci společenskou (Sportovní 

ples). Klubem pořádané závody jsou určeny pro zájemce všech věkových kategorií od 

přípravek až po veterány. Vyjma uzavřeného klubového přeboru mladšího žactva ve 

vícebojích byly všechny akce otevřeny pro atletikou veřejnost. Členové a členky klubu tak měli 

možnost tzv. na domácí půdě porovnat svoji výkonnost se soupeři a soupeřkami z jiných 

atletických klubů a klubů. Na začátku roku sice ještě platila některá proticovidová omezení, 

pořadatelských aktivit se to ale nijak nedotklo. Pouze při lednových závodech v tunelu měli 

pořadatelé roušky. 

Z uvedeného počtu závodů klub pořádal 13 mítinků na svém stadionu na ulici Vojtova, 

3 závody se uskutečnily v halovém koridoru na Oblé v Novém Lískovci a 4 závody byly mimo 

dráhu. Nejvýznamnější akcí byl mládežnický Morenda Mítink. V loňském roce se zúčastnilo 

celkem 423 žáků a žaček ve věku od sedmi do patnácti let. Morenda Mítink je již několik let 

největším žákovským atletickým mítinkem v ČR pořádaným v jarním období. Vedle tradičních 

pořadatelských aktivit jako jsou závody v tunelu, Běh okolo Myslivny, Silvestrovský běh, 

Hodinovka na dráze-Memoriál Františka Nemetze či prázdninové mítinky, klub v loňském roce 

zahájil pořadatelskou tradici chodeckých závodů pod názvem Veletržní desítka. Závody se 

konají na nové kilometrové certifikované trati v areálu brněnského výstaviště a jsou součástí 

4. kola 1. a 2. atletické ligy. Jsou také vyhlášeny jako Mistrovství Moravy a Slezska v chůzi a 

jako Mistrovství Jihomoravského kraje v chůzi. Součástí této akce je vedle chodecké části i 

část běžecká, které nese název Veletržní pětka. 

Všechny akce jsou finančně, materiálně i personálně dobře zabezpečeny, klub patří 

pořadatelsky k nejaktivnější atletickým klubům v ČR. Do pořadatelského zajištění akcí 

pořádaných klubem se v roce 2022 zapojilo 67 členů a členek klubu a 27 nečlenů či nečlenek. 

V nastolených pořadatelských aktivitách bude klub pokračovat i tomto roce. 

V klubu bylo v roce 2022 evidováno 34 rozhodčích. Z toho byli 1.ústřední rozhodčí, 18 

rozhodčích 2.třídy a 15.rozhodčích 3.třídy. 

 

Název akce Datum 

konání 

Místo konání Počet klubů/ 

škol 

Počet 

závodníků/závodnic 

Halový přebor 

žactva a 

dospělých 

7.1.2022 Brno, atletický 

tunel Oblá 

9 90 

Halový přebor 

přípravky mladší 

14.1.2022 Brno, atletický 

tunel Oblá 

7 46 

Halový přebor 

starší přípravky 

21.1.2022 Brno, atletický 

tunel Oblá 

7 40 

Běh kolem 

Myslivny 

19.3.2022 Brno – Nový 

Lískovec 

- 386 

Morenda mítink 23.4.2022 Brno, Vojtova 27 423 

Štafetový pohár – 

městské kolo 

27.4.2022 Brno, Vojtova 15 480 

Pohár Rozhlasu – 

městské kolo 

4.-

5.5.2022 

Brno, Vojtova - 386 



Pohár Rozhlasu – 

okresní kolo Bo-

venkov 

11.-

12.5.2022 

Brno, Vojtova - 260 

1.kolo KLAP 7.6.2022 Brno, Vojtova 9 127 

2.kolo KLAP 21.6.2022 Brno, Vojtova 9 106 

1.prázdninový 

mítink 

11.7.2022 Brno, Vojtova 16 92 

2.prázdninový 

mítink 

18.7.2022 Brno, Vojtova 21 92 

3.prázdninový 

mítink 

25.7.2022 Brno, Vojtova 16 71 

4.prázdninový 

mítink 

1.8.2022 Brno, Vojtova 15 46 

4.kolo chůze pro I. 

a II.ligu 

6.8.2022 Brno, areál 

Výstaviště 

37 89 

5.prázdninový 

mítink 

29.8.2022 Brno, Vojtova 27 143 

Běh Novým 

Lískovcem 

4.9.2022 Brno, Nový 

Lískovec – areál 

Pod Plachtami 

- 19 

Memoriál 

Františka 

Nemetze 

20.9.2022 Brno, Vojtova 13 27 

Uzavřený klubový 

víceboj 

8.10.2022 Brno, Vojtova 1 41 

Silvestrovský běh 

– Memoriál 

Richarda Plcha 

31.12.2022 Brno, Nový 

Lískovec – areál 

Pod Plachtami 

24 69 

 

 

V uplynulém roce náš klub zajišťoval sportovní přípravu našich členů a členek jak 

prostorově či vybavením, tak personálně.  Hlavním centrem sportovní přípravy je dlouhodobě 

stadion na Vojtově ulici. Jeho provoz je organizačně i finančně poměrně náročný. Stadion byl 

po celý rok v pracovní dny po provozní dobu zajišťován správcem. Volnou kapacitu klub 

nabízel k pronájmu, zejména základním, středním a vysokým školám. To umožnilo doplnit 

financování provozu – postavené z podstatné části na dotaci od města Brna – také o výnosy 

z pronájmu. K výrazným změnám ve vybavení stadionu jsme v roce 2022 nepřistoupili. Stav 

stadionu již nedostačuje současným potřebám jak v oblasti sportovní přípravy, tak v oblasti 

pořádání soutěží. Sektory skoku dalekého a vrhu koulí jsou z hlediska Pravidel atletiky 

neregulérní, technické problémy vykazuje vodní příkop. Budovu šaten a zázemí postihla 

v průběhu roku havárie vytápění. Na hranici životnosti je jeden z kotlů na vytápění a ohřev 

teplé vody. Havarijní je také stav střechy šaten, kde dochází k zatékání. Opravu vyžaduje také 

fasáda přístavby. Bohužel v roce 2022 neumožnila finanční situace tyto problémy řešit. Klub 

byl pod tíhou hrozby vysokých doplatků za energie a jakékoliv další výraznější výdaje mohly 

ohrozit finanční stabilitu. Při vyúčtování v závěru roku se naštěstí černé scénáře nepotvrdili, 

avšak na provedení oprav již bylo pozdě. V dalším období však bude nutno přikročit 

k výrazným opravám a údržbě.  



Stadion navíc již několik let přestává stačit kapacitně. Velký nárůst členů a členek – 

zejména v kategorii přípravek a žactva – se současným přetlakem zájmu o sportovní přípravu 

v odpoledních hodinách vedl k přesunutí sportovní přípravy početně nejsilnější kategorie 

přípravek mimo náš stadion do pronajatých prostor. To samozřejmě odčerpává finanční zdroje, 

které bychom potřebovali využít pro jiné účely. Podmínky sportovní přípravy pro ostatní naše 

členy a členky jsou vzhledem k souběžně probíhajícím tréninkům fotbalového klubu i tak dost 

složité. Po zvolení nového vedení fotbalového klubu je výkonný výbor v intenzivním styku 

s vedením fotbalistů a obě strany mají maximální snahu o nalezení pravidel, která by zajistila 

bezpečnou a plynulou přípravu fotbalistům i atletům. Ne vždy však uzavřené dohody respektují 

sami sportovci a trenéři. 

Dlouhodobým cílem vedení obou klubů je proto rozsáhlá rekonstrukce stadionu, která 

by navýšila kapacitu pro sportovní přípravu, výrazně zlepšila možnosti pro pořádání atletických 

soutěží a obnovila potřebnou kvalitu travnaté plochy. V roce 2022 pokračovaly konzultace 

podmínek sportovně-technických a provozních parametrů rekonstrukce a souvisejících 

majetkových a finančních otázek. V dalším období by měl být projekt rekonstrukce připraven 

pro podání žádostí o potřebné dotace. I po rekonstrukci však vzhledem k souběhu s činností 

fotbalového klubu nebudeme moci stadion plně využívat pro sportovní přípravu ve vrzích a 

hodech. Hledání adekvátního zajištění sportovní přípravy pro tyto naše členy bude ještě 

složitější než samotná rekonstrukce stadionu. 

Dlouhodobě neutěšené je zajištění podmínek pro sportovní přípravu v zimním období. 

Zajišťujeme   provoz tunelu na ulici Oblá v objektu mateřské školy, jeho kapacita je však 

nedostatečná a vybavení je omezené. Přesto je z pohledu většiny ostatních brněnských klubů 

nadstandardem a maximální snahou je proto zachovat je i do budoucna. Po finanční stránce 

je provoz tunelu zabezpečen díky podpoře městské části Brno – Nový Lískovec. Škálu prostorů 

pro sportovní přípravu v zimě doplňují pronajaté tělocvičny. V době energetické krize přistoupili 

jejich provozovatelé k navýšení nájemného. Našemu klubu nezbývá, než na jejich požadavky 

přistoupit a vzhledem k obecnému nedostatku těchto prostor je každoročně na podzim 

náročné vůbec zajistit dostatečné množství nájmů pro všechny naše tréninkové skupiny. 

Stejně jako v uplynulých letech byla součástí organizované sportovní přípravy 

sportovní soustředění pořádaná naším klubem.  

Termín soustředění Místo Počet účastníků/trenérů 

5.3.-12.3.2022 Řím 3/1 

14.-18.4.2022 Bukovina 21/3 

4.-15.7.2022 Brno, stadion Vojtova 44/6 

1.-7.8.2022 Nové Město na Moravě 10/1 

8.-14.8.2022 Lanškroun 49/6 

14.-21.8.2022 Lanškroun 42/6 

26.-30.10.2022 Nové Město na Moravě 10/1 

26.-30.10.2022 Kouty nad Desnou 15/2 

 

Sportovní přípravu členů a členek našeho klubu zajišťovalo v roce 2022 29 trenérů či 

trenérek. Jeden trenér je zaměstnancem klubu na plný úvazek, většina dalších trenérů a 

trenérek pracuje pro klub ve svém volném čase na základě dohody o provedení práce. V klubu 

bylo evidováno celkem 48 trenérů či trenérek, z toho 1 trenér 1.třídy, 12 trenérů či trenérek 

2.třídy, 4.trenéři či trenérky 3.třídy, 1 trenérka žactva a 30 trenérů či trenérek atletických 

přípravek. Několik závodníků klubu – vesměs studentů Sportovního gymnázia Ludvíka Daňka 

- spolupracovalo nebo bylo vedeno trenéry jiných atletických klubů. 



Při našem klubu i v roce 2022 pracovalo na základě smlouvy s Českým atletickým 

svazem Sportovní středisko pro mládež do 15 let. Dále rovněž na základě smlouvy s Českým 

atletickým svazem pracovalo u klubu detašované pracoviště Sportovního centra mládeže. Do 

/Sportovního centra mládeže Českého atletického svazu pak byli zařazeni v roce 2022 tito naši 

atleti a atletky – Dominika Bezdíčková, Luděk Čumpelík, Štěpán Hanek, Viktorie Křížová, 

Martin Martečík, Andrea Němcová a Rudolf Žižka. Do Vrcholového sportovního centra 

mládeže Českého atletického svazu byla zařazena Soňa Kouřilová. 

 

C. Údaje o účasti zástupců spolku na akcích Českého atletického svazu nebo na 

podobných akcích 

 

,Vedoucí trenér Sportovního střediska Jan Dvořák se spolu s atletem Rudolfem Žižkou 

a atletkami Andreou Němcovou a Viktorií Křížovou zúčastnili soustředění sekce sprintů SCM 

v Nymburce.  Trenér Petr Marčík a závodnice Soňa Kouřilová se zúčastnili podzimního 

soustředění sekce běhů Českého atletického svazu na Zadově. Vedoucí trenér Sportovního 

střediska Jan Dvořák se zúčastnil semináře Článků péče o talentovanou mládež v Nymburce 

a testovacího srazu SCM v Ostravě. Trenér SCM Petr Marčík se zúčastnil aktivu Trenérské 

rady Českého atletického svazu v Praze. Předseda a vedoucí trenér Sportovního střediska se 

zúčastnili krajských oponentur Článků péče o talentovanou mládež v Brně. Z důvodů 

nevyhovujících termínů se zástupci klubu nezúčastnili valných hromad Jihomoravského 

krajského atletického svazu. 

 

D. Údaje o účasti zástupců na akcích orgánů územní samosprávy a státní správy 

 

V roce 2022 se neuskutečnily ze strany orgánů územní samosprávy a státní správy 

žádné akce, kterých by se měli/mohli zástupci klubu zúčastnit. Zástupci klubu nicméně byli 

v průběhu celého roku v kontaktu jak s představiteli územních samospráv, tak s pracovníky 

krajského úřadu, magistrátu města Brna i úřadů příslušných městských částí.   

 

E. Další údaje o činnosti spolku 

 

E.1 Vývoj a stav členské základny 

 

Na počátku roku 2022 měl náš klub celkem 701 členů a členek. V průběhu roku 2022 

bylo přijato 99 nových členů nebo členek, 129 členům nebo členkám bylo členství ukončeno, 

4 členi a 1 členka vystoupily, nikdo nebyl vyloučen, 3 členky své členství pozastavily. 

K 31.prosinci 2022 měl náš klub 666 členů a členek, došlo tedy k mírnému poklesu. 

Registrovaných závodníků a závodnic bylo v našem klubu ke stejnému datu 378. I tady došlo 

k mírnému poklesu. 

Stav členské základny po věkových kategoriích k 31.12.2022: 

 

    123 mužů    83 žen 

   15 juniorů    13 juniorek 

   18 dorostenců    20 dorostenek 

   27 starších žáků   37 starších žákyň 

   19 mladších žáků   57 mladších žákyň 

   116 přípravek hoši   138 přípravek dívky 

 



Členové a členky klubu uhradili celkem členské příspěvky v celkové výši 1.009.440 Kč.  

V průběhu roku 2022 byl dále členem klubu Romanem Stejskalem vyvíjen elektronický 

systém evidence členské základny, soutěží a sportovní přípravy Admin. Ten se stává stále 

platnějším nástrojem pro sledování sportovní činnosti jednotlivých členů klubu. 

 

E.2 Průběh likvidace pobočných spolků 

 

V případě obou pobočných spolků zřízených naším klubem likvidace stále probíhá. 

 

 

E.3 Údaje o poskytovatelích podpor a o výši podpory (vrácení části dotací) 

 

Statutární město Brno, primárka JUDr. Markéta Vaňková 

 

Dotace na podporu sportovní činnosti dospělých   Poskytnuto   504.000,00 Kč 

       Čerpáno  278.878,70 Kč 

       Vráceno  225.121,30 Kč 

Dotace na podporu sportovní činnosti mládeže Poskytnuto  458.000,00 Kč 

       Čerpáno  458.000,00 Kč 

Dotace na provoz a údržbu stadionu   Poskytnuto  246.000,00 Kč

       Čerpáno  218.301,08 Kč

       Vráceno    27.698,92 Kč 

       Bude vráceno cca   28.000,00 Kč 

Dotace na Morenda mítink    Poskytnuto    30.000,00 Kč

       Čerpáno    30.000,00 Kč 

Dotace na sportovní ples    Poskytnuto    30.000,00 Kč

       Čerpáno    30.000,00 Kč 

Dotace na mítink Veletržní chůze   Poskytnuto    53.000,00 Kč

       Čerpáno    53.000,00 Kč 

 

Národní sportovní agentura, předseda Filip Neuser, od 1.prosince 2022 Ondřej Šebek  

 

Dotace Můj klub 2022    Poskytnuto  670.050,00 Kč 

       Čerpáno  670.050,00 Kč 

Dotace Provoz a údržba    Poskytnuto    49.500,00 Kč 

       Čerpáno    35.196,13 Kč 

       Vráceno    14.303,87 Kč 

 

Městská část Brno – střed, starosta Ing. arch. Vojtěch Mencl 

Dotace na pořádání prázdninových mítinků  Poskytnuto   46.000,00 Kč 

       Čerpáno   46.000,00 Kč 

 

Městská část Brno – Nový Lískovec, starostka Ing. Jana Drápalová 

 

Dotace na provoz atletického tunelu   Poskytnuto    37.000,00 Kč 

       Čerpáno   37.000,00 Kč 

Dotace na Běh kolem Myslivny   Poskytnuto     5.000,00 Kč 

       Čerpáno     4.366,00 Kč 



       Vráceno        634,00 Kč 

Dotace na Běh Novým Lískovcem   Poskytnuto     5.000,00 Kč 

       Čerpáno     3.430,00 Kč 

       Vráceno     1.570,00 Kč 

Dotace na Silvestrovský běh    Poskytnuto     5.000,00 Kč 

       Čerpáno     5.000,00 Kč 

Dotace na Sportovní ples    Poskytnuto     5.000,00 Kč 

       Čerpáno     5.000,00 Kč 

 

 

Český atletický svaz, předseda ČAS PaedDr.Libor Varhaník 

 

Příspěvek za zajištění činnosti Sportovního střediska            334.296,00 Kč 

Příspěvek za zajištění pracoviště Sportovního centra mládeže             90.000,00 Kč 

  

E.4 Jednání výkonného výboru 

 

Výkonný výbor se v roce 2022 sešel celkem na 12 jednáních, z toho 11 řádných a 1 

mimořádném. V průběhu roku na funkci ve výkonném výboru rezignovali Ladislav Zouhar, 

Tomáš Freiberger a Martin Schmöger. Mimořádná valná hromada konaná dne 21.listopadu 

2022 pak zvolila novým předsedou Jiřího Topinku a novými členy Valtera Bočka a Petra 

Marčíka.  

 

F. Účetní závěrka - komentář 

 

Účetní závěrka klubu za rok 2022 je zpracována podle českých účetních předpisů. Je 

součástí výroční zprávy jako její nedílná příloha. Hospodaření probíhalo podle schváleného 

rozpočtu, v druhé polovině roku však bylo ovlivněno několika negativními skutečnostmi. 

Jednalo se především o vznik povinnosti vracet provozní dotace v celkové částce dosahující 

296 tisíc Kč, které výsledek hospodaření snížily. Mimoto byl klub povinen vrátit část dotace 

poskytnuté na rok 2021 ve výši 58 tisíc Kč. Tato povinnost však nebyla původně zohledněna 

v účetní závěrce roku 2021, proto snižuje výsledek hospodaření roku 2022. Přitom největší 

vratky vznikly v oblasti dotačního financování poskytnutého Statutárním městem Brnem. 

Příčinou nebylo špatné čerpání dotačních prostředků, nýbrž nezvládnutá příprava dotačních 

žádostí, kdy jsme nezaznamenali změnu dotačních pravidel a došlo tak k poskytnutí dotací za 

podmínek, které nebylo možno objektivně splnit. Pro následující období byly již žádosti 

zpracovány v žádoucí formě. 

Konečnou výši ztráty do značné části eliminoval vliv provedených oprav účetních 

zápisů předcházejících období – celkem se jednalo o 357 tisíc Kč, které zvýšili výsledek 

hospodaření.  

Celkovou výši ztráty také ovlivnila bilance odpisů a úprav vlastního jmění, která snížila 

výsledek hospodaření o 121 tisíc Kč.  

Je tedy zřejmé, že běžné hospodaření klubu, očištěné o vliv uvedených mimořádných 

okolností a odpisové bilance, bylo v roce 2022 víceméně vyrovnané. Přehled nákladů a výnosů 

po jednotlivých kapitolách rozpočtu obsahuje následující tabulka: 

 

 

 



Kapitola Náklady v Kč Výnosy v Kč 

Soutěže družstev 414 009,44 296 185,14 

Soutěže jednotlivců 198 085,56 96 393,56 

Nemistrovské soutěže 138 230,00 54 787,00 

Provoz sportovišť 1 475 097,82 1 357 210,65 

Sportovní příprava 2 182 142,24 1 907 535,00 

Správa klubu 936 448,84 1 216 774,03 

Pořádání soutěží 670 546,62 595 808,56 

Opravy minulých let 67 410,80 424 567,00 

 

 

 

G. Návrh na úhradu ztráty 

 

Výkonný výbor navrhuje valné hromadě uhradit ztrátu klubu vykázanou v účetní 

závěrce za rok 2022 ve výši 132.710,38 Kč snížením rezervního fondu spolku. 

 

V Brně dne 27.března 2023 

 

 Jiří Topinka       Jiří Proch 

 předseda       místopředseda 

 


